
To :香港移動通訊有限公司 Date 日期:    
 

Letter of Authorization 授權書 

 
 

I/We  1 (first 4 digits of HKID card no/ BR number in full 

) hereby authorize Mr/Ms  2, holder of HKID card no first 4 digits.   3 

to act on my/our behalf to redeem a Now E Android TV Box (Item code 208838P) by CSL Mobile Limited to me / 

our Company. 

 
 

本人  1 (身份証號碼首4個字/商業登記號碼  )

現授權   _2 先生/小姐, 持有身份証號碼(首4個字)    

3 代表本人/本公司領取由香港移動通訊有限公司發給本人/本公司之Now E Android TV盒 (Item code 208838P)。 

 

 

 
Date:    

 

 

 

Signature of Gift Owner & Company Chop:  4 

(For Business Registration Customer) 

禮品擁有人簽署及公司蓋章 (只適用於公司客戶) 

 
 

Name of Gift Owner 禮品擁有人姓名: 

 
 
 

Title 職位: Director 公司董事 / sole proprietor 東主 / partner 合夥人 

(For Business Registration Customer 只適用於公司客戶) 

 
 

Notes備註 

1. Please insert customer name or company name of gift owner 請填寫禮品擁有人姓名/公司名稱 

(i.e. registered customer of the mobile number entitles for the gift 即所發送禮品之流動電話號碼登記客戶) 

2. Please insert name of the authorized representative. 請填寫授權代表姓名 

3. Please insert Hong Kong Identity Card number of the authorized representative. 請填寫授權代表身份証號碼 

4. Please sign by gift owner 請由禮品擁有人姓名/公司授權人簽署 


